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Dagsorden 

 

  

Indhold 

 

1. Godkendelse af dagsorden (beslutning) Godkendt 

 

2.  Meddelelser (orientering) 

 

Formanden: intet  

 

Skoleledelsen  

- orientering vedr. personale:  

TR ønsker at fratræde, der skal vælges en ny.  

Ansættelsessamtaler på mandag til opslået stilling som mat- og naturfagslærer.  

 

- personalefravær 

Fraværet er steget lidt pga. tre langtidssyge  

 

- pædagogisk indsats 1. og 2. årgang 

Udover en særlig pædagogisk indsats som inklusionsvejleder Pia Stillhof, har 

ledelsen, teamet og forældre omkring 1. årgang i samarbejde igangsat en 

værdiproces initieret af ledelse og kontaktforældre. Der har været afholdt møder ml. 

ledelse/team/kontaktforældre, derefter forældremøde, hvor værdiproces blev startet 

op. Processen afsluttes inden sommerferien med at arrangement, hvor værdierne 

præsenteres.  

På 2. årgang kører processen med holddeling og ekstra ressourcer. Vi ser en positiv 

udvikling i både den lille og den store gruppe. 

 

- Hjemmeside 

Skolens hjemmeside bliver opdateret og tilpasset.  

 

- kommunal trivselsmåling for medarbejdere  

Helle orienterede. Fokuspunkter: støj og uro – balance mellem privat- og arbejdsliv. 

 

- Skolepatrulje 

Årets skolepatrulje-elever opleves ikke lige så ansvarlige som tidligere. Ansvarlig for 

patruljen Grete Fält-Hansen skriver til patruljens forældre ift. at samarbejde om en 

opstramning. 
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- AULA komme/gå-modul i SFO 

Er indført. Der er også lavet ændringer ift. aflevering og hentning. 

 

- Andet 

Helle orienterede om et seminar for skolebestyrelser omhandlende 

forældresamarbejde  

 

 

Elevrådet: ikke tilstede 

 

Øvrige – herunder evt. Herfølge Borgerforening: intet 

 

3.  Mobilpolitik (HB – drøftelse) 

 

Målet er, at skolebestyrelsen drøfter oplæg fra elevrådet vedr. mobilpolitik.  

Oplægget fra elevrådet drøftes også i LMU på møde den 8. februar 2023. 

Skoleledelsen foreslår, at emnet mobiltelefoner drøftes igen på kommende 

skolebestyrelsesmøde den 28. februar, hvor der – med afsæt i input fra både elever, 

skolebestyrelse og LMU - udarbejdes en politik på området. 

 

Bilag: Referat fraelevrådsmøde samt læserbrev vedr. mobiler i udskolingen 

 

Input fra skolebestyrelsen: 

 

- Kan de bruge den til musik? 

- Skal der udarbejdes en mobilpolitik for hele skoleforløbet? 

- Kender vi elevernes holdning til nuværende regler? 

- Kan man prøve, at eleverne har deres mobil en fredag om måneden i en periode og 

derefter evaluere om eleverne overholder reglerne. 

- Hvad med SFO-tiden? 

 

Medarbejdernes perspektiv kommer i spil på LMU  

 

4. Økonomi (HB – orientering/beslutning) 

 

Målet er, 

- at skolebestyrelsen sikres løbende indsigt i skolens samlede økonomi  

 

Helle orienterede. Budgettet 2022 blev afsluttet i balance 

 

Bilag: Budgetafslutning 2022 

          

5.  Aktiv Frikvarter (HB – beslutning) 

 

Målet er, at skolebestyrelsen beslutter, hvorvidt vi som skole skal indgå samarbejde med 

Aktiv Frikvarter om etablering af en sponsoreret Multibane. Skolens egenbetaling er 20.000 

til montering. 

 

Skolebestyrelsen tilslutter sig. Helle arbejder videre. 

 

Se mere via følgende link Multibane | AktivFrikvarter.dk 

 

6.  LEAPS-status (HB/CB – orientering/drøftelse) 

https://aktivfrikvarter.dk/multibane-2/
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Målet er,  

- at holde skolebestyrelsen løbende orienteret om LEAPS som skoleudviklingsprojekt. 

Herunder LEAPS Topmødet den 4. november, kommende surveys, kort om 

forankringsplanens mål og aktiviteter mm. 

 

Bilag: Forankringsplan 2022-2027 og data i overblik 

 

Helle og Cille har været til styregruppemøde med fondsdirektøren, læringschefen, 

læringskonsulenten fra Kata, skoledirektøren og konstitueret skolechef. 

 

Helle fremlagde resultaterne fra LEAPS-survey (forældre, elever, medarbejdere) 

 

Virksomhedsprogrammet starter op i årets sidste forløb. Match-making 6.3-23 mellem teams 

og virksomheder. 

 

Forankringsplanen er sendt ud. 

 

Vi har fortsat skolebesøg, hvor andre skoler kommer og hører om PBL og vores proces. 

 

7.  Evt. 

- Ledelsen er pt. ved at skrive et udkast til implementeringen af meddelelsesbogen på 

Herfølge Skole. 

 

- Udkast til kostpolitik er på som punkt til næste møde 28.2-23 kl. 17.30-20 

 

- Der spørges ind til antimobbepolitik. Det er beskrevet i vores værdiregelsæt. 

 

 


